
Referat FAU Olsvik skole, 21.september 2021 

Tilstede fra FAU: Vibeke, Joakim, Linda, Trond, Hilde, Brita, Margit og Marita 

Tilstede fra skolens ledelse: Rektor Kjerstin 

1. Godkjenning av agenda. 

Ingen innvendinger 

2. Kommentarer til forrige referat. 

Referatene fra FAU-møtene blir lagt ut på den offisielle FAU-siden og på skolens hjemmeside. 

3. Velkommen til nye medlemmer. 

Presentasjon av FAU. FAU består av et styre og medlemmer. FAU skal være et bindeledd mellom 

foreldre og skolen, men de har og en viktig rolle i forhold til området og miljøet rundt skolen. FAU 

skal jobbe med det som drar hele klasser, enkelte trinn eller hele skolen fremover. FAU er delt opp i 

fire grupper; trafikk, natteravn, skolemiljø og arrangement. 

4. Konstituering av nytt styre. 

Leder:   Linda Ringheim 

Nestledere:  Sigve E. Hoff-Larsen 

  Joachim Paul Tӧpper 

Kasserer: Kai Schulz 

Sekretær:  Marita Onarheim 

5. Valg av SU-representanter. 

Andreas Nieuwejaar og Joachim Paul Tӧpper. 

6. Rektor informerer. 

Skolen har ansatt en avdelingsleder for spesialpedagogikk. Det er logopeden Thilde Hundvin som er 

ansatt i denne stillingen. I spesialpedagogikk-teamet er det lærere som i hovedsak arbeider med 

spesialpedagogikk. Skolens miljøterapeuter inngår også i denne avdelingen. 

25.oktober inviterer skolen for første gang til en samling for elever med dysleksi sammen med 

foreldrene. I arbeidet med å bli dysleksivennlig skole, kom det fram at det var et ønske både fra 

elever og foreldre, å kunne møte andre dyslektikere. Her planlegges det blant annet workshop, tips 

og råd til hvordan man kan arbeide med Chromebook og øving i hvordan bruke ulike ressurser.  

Forandringsfabrikken som skolen samarbeider med henter inn kunnskap fra barn om hvordan det er 

å gå på skole og hva elevene trenger for å lære best mulig. Timen med livet er en del av dette 

arbeidet. En klasse på skolen er valgt ut til å være proff og får lov komme med råd til andre skoler i 

Norge. De kalles for proff-klasse. 

Det kommer undersøkelser fra UDIR hver høst. Den ene er rettet mot foreldre, hvordan oppfatter 

foreldrene det som skjer på skolen, altså foreldreundersøkelsen. Den andre er en årlig kartlegging av 

hvordan elevene har det på skolen. Den kalles elevundersøkelsen og gjennomføres på skolen. Skolen 

håper at mange foreldre tar seg tid til å svare, det er viktig informasjon/ tilbakemeldinger til skolen. 



Hver høst pleier skolen å arrangere en sosial tur for elevene på 8.trinnet. En såkalt «bli-kjent» tur. I år 

skal elevene på tur til Wallemtunet på Kvamskogen. Siden pandemien gjorde at elevene på 9.trinnet 

ikke fikk dra i fjor (når de var åttende), skal de også få dra til Wallemtunet nå i høst. Elevene reiser 

klassevis og skal være der i tre dager hver. 

Koronavaksinen blir nå tilbudt for barn mellom 12 og 15 år. Det er foreldrene som må følge elevene 

inn til drop-in på Sentralbadet. 

Skolen har valgt å investere i digitale verktøy fra Gyldendal. De aller fleste lærebøkene finnes digitalt, 

men i norsk og matematikk er det i tillegg kjøpt inn fysiske bøker på mange trinn. 

7. Sigve informerer om fremgangen i «opprop” om etablering av ny barnehage. 

Sigve holder på med å lage et opprop og et skriv til politikerne i Bergen. Skal redigeres litt mer før det 

er ferdig. 

8. Innkommet sak: Oppfatning av skolens ordensregler. 

Ordensreglene vedtas av SU, der foreldrerepresentanter er med. Skolen er en 1-10 skole og har gått 

inn for en felles løsning med felles regler for alle. Disse må nok forklares og kanskje omformuleres og 

tilpasses aldersgruppen, både av lærere og foreldre.  

Erstatningskravet som er nevnt i ordensreglene er knyttet til hærverk på Chromebook, og aktivt 

hærverk på skolens eiendom. Ordensreglene vil bli gjennomgått på neste SU-møte. 

9. Informasjon fra gruppene i FAU. 

Trafikk: Vil arrangere en refleksaksjon i starten av november, med påfølgende møte om hjertesone, 

og overbelastning av innkjørselen til skolen på grunn av kommende trafikk ved etablering av ny 

barnehage. 

Natteravn; Det er medlemsutvalget på den enkelte skolen som står for planleggingen og 

gjennomføring av ravningen. Medlemsutvalget på Olsvik skole består av 4 medlemmer fra FAU. 

Olsvik skole skal arrangere ravning 1.oktober og 29.oktober. Foreldrene kan melde sin interesse ved 

å sende mail til natteravn.fau.olsvikskole@gmail.com 

Arrangement: Ser på mulighetene for å arrangere en lysfest, eventuelt trinnvis ved hjelp av 

klassekontaktene. 

Skolemiljøgruppe: Skal som de andre gruppene, arbeide med gruppearbeid på neste møte. 

10. TV-aksjonen 24.oktober 

FAU har fått tilbud om å være med å organisere TV-aksjonen, og vi ser på muligheten for å kunne 

bidra. 

11. Tilbud om trafikalt grunnkurs til 10.trinet 

Vi får låne skolens lokaler rett etter skoletid. Siden skolen har tilsynsvakt torsdagene vil vi prøve å få 

dette til 4 torsdager i januar og februar. Påmelding vil skje direkte til trafikkskolen. 

12. Neste møte mandag 25.oktober 19-21 
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